

兹此证明下列公司之管理体系:

泰科电子(上海)有限公司 泰科电子能源部 中华人民共和国,上海市 漕河泾开发区钦江路 307 号

组织机构代码: 60739599-3

通过劳氏质量认证有限公司之认证符合下列管理体系标准:

ISO 9001:2008 GB/T 19001-2008

该管理体系适用于:

为顾客输配电系统线路提供解决方案 并提供相关的电力产品附件。

本证书必须与列有本证书编号和认证地点的证书附录一起使用才有效。

首次颁发日期: 20

2008年9月11日

证书编号: QAC6004163

换发证书日期:

2015年4月27日

证书有效期至:

2017年9月10日

劳氏质量认证(上海)有限公司 代表劳氏质量认证有限公司



当地注册地址:中华人民共和国,上海市延安东路 550 号海洋大厦 2018 室认可注册地址: 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom本证书信息最迟可于证书发放之日起 30个工作日后在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询在劳氏质量认证有限公司的监督下,公司须根据要求的标准继续维护该体系,此证书方才有效。使用 UKAS认可标记,则表明符合认可证书 001号覆盖的范围



证书附录

泰科电子(上海)有限公司 泰科电子能源部 中华人民共和国,上海市 漕河泾开发区钦江路 307 号

组织机构代码: 60739599-3

总部

泰科电子(上海)有限公司 泰科电子能源部 中华人民共和国,上海市漕河泾 开发区钦江路 307 号 200233 中华人民共和国,上海市伴亭 东路 278 弄 88 号 201615

活动范围

为顾客输配电系统线路提供解决方案并提供 相关的电力产品附件。

地点

泰科电子(昆山)有限公司 中华人民共和国,江苏省昆山市 经济技术开发区张浦镇 215321

泰连电子(昆山)有限公司 中华人民共和国,江苏省昆山市 玉山镇晨丰路 16号 215300

活动范围

电力电缆附件(电力金具(线夹)、塑胶产品) 的制造,以及配电系统线路电力产品的包 装。

复合空心绝缘子系列产品(绝缘护套和绝缘套管等)的制造。

证书编号: QAC6004163

首次颁发日期: 2008年9月11日

换发证书日期: 2015年4月27日

证书有效期至: 2017年9月10日

第1页



QAC6004163

当地注册地址:中华人民共和国,上海市延安东路 550 号海洋大厦 2018 室 认可注册地址: 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom 本证书信息最迟可于证书发放之日起 30个工作日后在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询 在劳氏质量认证有限公司的监督下,公司须根据要求的标准继续维护该体系,此证书方才有效。 使用 UKAS认可标记,则表明符合认可证书 001号覆盖的范围



This is to certify that the Management System of:

Tyco Electronics (Shanghai) Co.,Ltd.
Tyco Electronics Energy Division
307 Qinjiang Road, Caohejing
Hi-Tech Park, Shanghai,
People's Republic of China
Organization Code: 60739599-3

has been approved by Lloyd's Register Quality Assurance to the following Management System Standards

> ISO 9001:2008 GB/T 19001-2008

The Management System is applicable to:

Provision of the solutions of wire & cable for transmission & distribution system and supply of the associated electric components to customer requirement.

This certificate is valid only in association with the certificate schedule bearing the same number on which the locations applicable to this approval are listed.

Approval

Certificate No: OAC6004163

Original Approval:

11 September 2008

Current Certificate:

27 April 2015

Certificate Expiry:

10 September 2017

Issued by: Lloyd's Register Quality Assurance (Shanghai) Co., Ltd. for and on behalf of Lloyd's Register Quality Assurance Limited



Room 2018, Ocean Tower, 550 Yan An Dong Road, Shanghai, P. R. China
For and on behalf of 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom
The certificate can be checked for validity on CNCA website (www.cnca.gov.cn) 30 working days after the date of issuance
This approval is carried out in accordance with the LRQA assessment and certification procedures and monitored by LRQA.
The use of the UKAS Accreditation Mark indicates Accreditation in respect of those activities covered by the Accreditation Certificate Number 001



CERTIFICATE SCHEDULE

Tyco Electronics (Shanghai) Co., Ltd.: **Tyco Electronics Energy Division** 307 Qinjiang Road, Caohejing Hi-Tech Park, Shanghai, People's Republic of China

Organization Code: 60739599-3

Head Office

Tyco Electronics (Shanghai) Co., Ltd. Tyco Electronics Energy Division 307 Qinjiang Road, Caohejing Hi-Tech Park, Shanghai, 200233 People's Republic of China No. 88, 278 Bantingdong Road, Shanghai, 201615 People's Republic of China

Activities

Provision of the solutions of wire & cable for transmission & distribution system and supply of the associated electric components to customer requirement.

Locations

Tyco Electronics (Kunshan) Co., Ltd. Zhangpu Town, Kunshan Economic and Technological Development Zone, Jiangsu Province, 215321 People's Republic of China

TE Connectivity (Kunshan) Co., Ltd. No.16 Chenfeng Road, Yushan Town, Kunshan city, Jiangsu Province, 215300 People's Republic of China

Approval

Certificate No: QAC6004163

Activities

Manufacture of power cable accessories (power fitting (clamp), plastics and rubber products). Energy production kitting operation of transmission & distribution system.

Manufacture of composite insulators (composite hollow insulators and insulated bushings, etc.).

Original Approval:

11 September 2008

Current Certificate:

27 April 2015

Certificate Expiry:

10 September 2017

Page 1 of 1



QAC6004163

Room 2018, Ocean Tower, 550 Yan An Dong Road, Shanghai, P. R. China For and on behalf of 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom
The certificate can be checked for validity on CNCA website (www.cnca.gov.cn) 30 working days after the date of issuance
This approval is carried out in accordance with the LRQA assessment and certification procedures and monitored by LRQA.
The use of the UKAS Accreditation Mark indicates Accreditation in respect of those activities covered by the Accreditation Certificate Number 001

Makora Revision 13



兹此证明下列公司之管理体系:

泰科电子(上海)有限公司 泰科电子能源部 中华人民共和国,上海市 漕河泾开发区钦江路 307 号

组织机构代码: 60739599-3

通过劳氏质量认证有限公司之认证 符合下列管理体系标准:

> ISO 9001:2008 GB/T 19001-2008

该管理体系适用于:

为顾客输配电系统线路提供解决方案 并提供相关的电力产品附件。

此证书是编号为 QAC6004163 证书的一部分。

首次颁发日期: 2014年12月16日

换发证书日期:

2015年4月27日

证书有效期至:

2017年9月10日

劳氏质量认证(上海)有限公司 代表劳氏质量认证有限公司



证书编号: QAC6004163/A

当地注册地址:中华人民共和国,上海市延安东路550号海洋大厦2018室 认可注册地址:1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B377ES, United Kingdom 本证书信息最迟可于证书发放之日起30个工作日后在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询 在劳氏质量认证有限公司的监督下,公司须根据要求的标准继续维护该体系,此证书方才有效。 使用UKAS认可标记,则表明符合认可证书001号覆盖的范围



This is to certify that the Management System of:

Tyco Electronics (Shanghai) Co.,Ltd.
Tyco Electronics Energy Division
307 Qinjiang Road, Caohejing
Hi-Tech Park, Shanghai,
People's Republic of China

Organization Code: 60739599-3

has been approved by Lloyd's Register Quality Assurance to the following Management System Standards:

ISO 9001:2008 GB/T 19001-2008

The Management System is applicable to:

Provision of the solutions of wire & cable for transmission & distribution system and supply of the associated electric components to customer requirement.

This certificate forms part of the approval identified by certificate number OAC6004163.

Approval

Certificate No: QAC6004163/A

Original Approval:

16 December 2014

Current Certificate:

27 April 2015

Certificate Expiry:

10 September 2017

Issued by: Lloyd's Register Quality Assurance (Shanghai) Co., Ltd. for and on behalf of Lloyd's Register Quality Assurance Limited



Room 2018, Ocean Tower, 550 Yan An Dong Road, Shanghai, P. R. China
For and on behalf of 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom
The certificate can be checked for validity on CNCA website (www.cnca.gov.cn) 30 working days after the date of issuance
This approval is carried out in accordance with the LRQA assessment and certification procedures and monitored by LRQA.
The use of the UKAS Accreditation Mark indicates Accreditation in respect of those activities covered by the Accreditation Certificate Number 001



兹此证明下列公司之管理体系:

泰科电子(昆山)有限公司 中华人民共和国,江苏省 昆山经济技术开发区张浦镇

组织机构代码: 71150554-X

通过劳氏质量认证有限公司之认证 符合下列管理体系标准:

> ISO 9001:2008 GB/T 19001-2008

该管理体系适用于:

电力电缆附件(电力金具(线夹)、塑胶产品)的制造, 以及配电系统线路电力产品的包装。

此证书是编号为 QAC6004163 证书的一部分。

首次颁发日期: 2014年12月16日

证书编号: QAC6004163/B

换发证书日期: 2015年4月27日

证书有效期至: 2017年9月10日

劳氏质量认证(上海)有限公司 代表劳氏质量认证有限公司



当地注册地址:中华人民共和国,上海市延安东路 550 号海洋大厦 2018 室认可注册地址:1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom本证书信息最迟可于证书发放之日起 30个工作日后在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询在劳氏质量认证有限公司的监督下,公司须根据要求的标准继续维护该体系,此证书方才有效。使用 UKAS认可标记,则表明符合认可证书 001号覆盖的范围



This is to certify that the Management System of:

Tyco Electronics (Kunshan) Co.,Ltd. Zhangpu Town, Kunshan Economic and Technological Development Zone, Jiangsu Province, People's Republic of China

Organization Code: 71150554-X

has been approved by Lloyd's Register Quality Assurance to the following Management System Standards:

> ISO 9001:2008 GB/T 19001-2008

The Management System is applicable to:

Manufacture of power cable accessories (power fitting (clamp), plastics and rubber products). Energy production kitting operation of transmission & distribution system.

This certificate forms part of the approval identified by certificate number QAC6004163.

Approval

Certificate No: QAC6004163/B

Original Approval:

16 December 2014

Current Certificate:

27 April 2015

Certificate Expiry:

10 September 2017

Issued by: Lloyd's Register Quality Assurance (Shanghai) Co., Ltd. for and on behalf of Lloyd's Register Quality Assurance Limited



Room 2018, Ocean Tower, 550 Yan An Dong Road, Shanghai, P. R. China
For and on behalf of 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom
The certificate can be checked for validity on CNCA website (www.cnca.gov.cn) 30 working days after the date of issuance
This approval is carried out in accordance with the LRQA assessment and certification procedures and monitored by LRQA.
The use of the UKAS Accreditation Mark indicates Accreditation in respect of those activities covered by the Accreditation Certificate Number 001

March Revision 13



兹此证明下列公司之管理体系:

泰连电子(昆山)有限公司 中华人民共和国,江苏省 昆山市玉山镇晨丰路 16 号

组织机构代码: 05515750-7

通过劳氏质量认证有限公司之认证 符合下列管理体系标准:

> ISO 9001:2008 GB/T 19001-2008

该管理体系适用于:

复合空心绝缘子系列产品(绝缘护套和绝缘套管等)的制造。

此证书是编号为 QAC6004163 证书的一部分。

首次颁发日期:

2015年4月27日

证书编号: QAC6004163/C

换发证书日期:

2015年4月27日

证书有效期至:

2017年9月10日

劳氏质量认证(上海)有限公司 代表劳氏质量认证有限公司



当地注册地址:中华人民共和国,上海市延安东路 550 号海洋大厦 2018 室 认可注册地址: 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom 本证书信息最迟可于证书发放之日起 30个工作日后在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询 在劳氏质量认证有限公司的监督下,公司须根据要求的标准继续维护该体系,此证书方才有效。 使用 UKAS认可标记,则表明符合认可证书 001号覆盖的范围



This is to certify that the Management System of:

TE Connectivity (Kunshan) Co.,Ltd. No.16 Chenfeng Road, Yushan Town, Kunshan city, Jiangsu Province, People's Republic of China

Organization Code: 05515750-7

has been approved by Lloyd's Register Quality Assurance to the following Management System Standards:

ISO 9001:2008 GB/T 19001-2008

The Management System is applicable to:

Manufacture of composite insulators (composite hollow insulators and insulated bushings, etc.).

This certificate forms part of the approval identified by certificate number QAC6004163.

Approval

Certificate No: OAC6004163/C

Original Approval:

27 April 2015

Current Certificate:

27 April 2015

Certificate Expiry:

10 September 2017

Issued by: Lloyd's Register Quality Assurance (Shanghai) Co., Ltd. for and on behalf of Lloyd's Register Quality Assurance Limited



Room 2018, Ocean Tower, 550 Yan An Dong Road, Shanghai, P. R. China
For and on behalf of 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom
The certificate can be checked for validity on CNCA website (www.cnca.gov.cn) 30 working days after the date of issuance
This approval is carried out in accordance with the LRQA assessment and certification procedures and monitored by LRQA.
The use of the UKAS Accreditation Mark indicates Accreditation in respect of those activities covered by the Accreditation Certificate Number 001